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Vorig jaar werden aan de grote meerderheid van de landbouwers nutriëntenemissierechten 
(NER) toegekend. Tot op heden moeten een 2.000-tal landbouwers het echter nog steeds 
stellen zonder deze productierechten. Bovendien loopt ook de afhandeling van 
beroepsprocedures in verband met de NER niet gesmeerd. "Ik heb de directies van de VLM 
en Mestbank ter verantwoording geroepen", aldus Vlaams minister van Leefmilieu Hilde 
Crevits. 
 
In de commissie Leefmilieu maakten de Vlaamse volksvertegenwoordigers Karlos Callens en 
Tinne Rombouts zich deze week zorgen over het dossier van de NER. Callens merkte op dat 
deze rechten aan de huurder en niet aan de verhuurder van stallen worden toegekend. "Als de 
huurder zijn activiteit volledig stopzet, kan dit resulteren in het verdwijnen van de rechten 
zonder dat de verhuurder kan ingrijpen, met een inkomensverlies of zelfs het volledig 
waardeloos worden van de stal tot gevolg", 
 
"In het mestdecreet hebben we voor twee belangrijke opties gekozen", repliceerde Crevits. 
"De milieuvergunning werd losgekoppeld van de NER en het begrip 'landbouwer' werd 
gedefinieerd als een of meerdere exploitanten die een bedrijf op autonome wijze beheren". De 
minister erkent wel dat het belangrijk is dat de afhandeling van beroepsprocedures binnen de 
wettelijke termijn gebeurt. 
 
"Van de VLM en de Mestbank heb ik een overzicht gekregen van de dossiers die nog lopende 
zijn. Het gaat om 675 dossiers betreffende bezwaren tegen toegekende NER, om 1.750 
dossiers betreffende vragen om herkwalificaties van NER en om 3.3000 dossiers betreffende 
de overname van NER. Blijkbaar raakten de informaticaproblemen pas eind mei opgelost. Ik 
heb de VLM en de Mestbank uitdrukkelijk de opdracht gegeven deze dossiers prioritair te 
behandelen en ter beslissing voor te leggen", zegt Crevits. 
 
De minister meldt voorts dat het nakende verzameldecreeteen oplossing moet bieden voor de 
overnamedossiers van producenten die in de loop van 2004, 2005 en 2006 de productie 
hebben aangevat zonder de milieuvergunning over te nemen. "Die mensen hebben nog geen 
NER gekregen. Een oplossing hiervoor is in de maak".(KS) 
 


